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Schriftelijke vragen over onterecht afwijzen Wajonguitkeringen 
 
 

Rotterdam, 8 januari 2019  
 

Geacht college, 
 
Dagblad Trouw heeft de hand weten te leggen op een intern rapport van het UWV over het 

toekennen van Wajonguitkeringen voor jongeren met een beperking. In het rapport wordt 
geconstateerd dat ‘in 21 procent van de onderzochte dossiers sprake was van een onjuiste 
conclusie ten aanzien van het recht op een uitkering’.1 
 

In het krantenartikel is ook te lezen dat er vaker ten onrechte uitkeringen worden ontzegd dan ten 
onrechte worden toegekend. Bij 33 procent van de onderzochte gevallen is een arbeidsongeschikt-
heidsuitkering afgewezen, hoewel de aanvrager wel recht had op een Wajonguitkering. De jongere 
belandt bij afwijzing vervolgens in de bijstand. 
 
GroenLinks maakt zich zorgen over deze signalen. Jongeren die recht hebben op een Wajong-
uitkering moeten die ook krijgen. We willen weten hoe het in Rotterdam is gesteld met het 

verwerken van Wajongaanvragen: 
 

1. Is er bij u bekend hoeveel Rotterdamse jongeren een Wajonguitkering ontvangen? 
2. Is er bij u bekend hoeveel Rotterdamse jongeren in de bijstand zijn beland omdat hun 

aanvraag voor een Wajonguitkering is afgewezen? Bij hoeveel van deze jongeren weet of 
vermoedt u dat deze afwijzing onterecht is geweest? 

3. Is er begeleiding vanuit de gemeente om deze jongeren te helpen met bijvoorbeeld een 

juridisch traject waarbij ze de beslissing van het UWV kunnen aanvechten? 
4. Jongeren die onterecht geen Wajonguitkering hebben gekregen hebben waarschijnlijk een 

beperkt arbeidspotentieel. Welke perspectieven zijn er voor deze jongeren? In hoeverre is 
de dienstverlening vanuit de gemeente toegespitst op hun specifieke situatie? 

 
Volgens het UWV zijn er naar aanleiding van het rapport uit 2016 maatregelen getroffen, onder 

meer door coachingstrajecten in te zetten en een extra ondersteunend team te vormen voor 
vragen en dilemma’s is de praktijk. Externe deskundigen geven echter aan hier geen weet van te 
hebben. 
 

5. Hebt u de afgelopen jaren een afname waargenomen in het aantal jongeren dat 
ingestroomd is in de bijstand naar afloop van een afgewezen aanvraag voor een Wajong-
uitkering? Zo ja, wat is volgens u de verklaring voor deze eventuele afname? 

6. Bent u bereid, al dan niet samen met het UWV, de Rotterdamse dossiers waarbij de 
Wajong is afgewezen opnieuw onder de loep te nemen voor een herindicatie? 

 
Met vriendelijke groet, 

 

 
Lies Roest 

                                                      
1 https://www.trouw.nl/home/jonge-gehandicapten-krijgen-geregeld-geen-uitkering-terwijl-ze-er-wel-recht-
op-hebben~a182450f/, geraadpleegd op 8 januari 2019. 
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